

# Bed Wetting Alarm

### Product Composition

The urine alarm consists of three parts:

- Transmitter (urine detection):** detect urine and send alarm information to receiver by wireless way.
- Receiver:** The receiver is used to receive the alarm information from transmitter and notify the vibration or sound. It has the function of temperature and humidity detection and is used to detect the current ambient temperature and humidity.
- Charging box (storage box):** used for charging transmitter and receiver. When not charging, it is convenient for users to store and carry after being covered.

### Switch on / off

Turn the switch to the right to turn on the receiver, turn it to the left to turn off the receiver, and the transmitter will always turn on by default.

### Receiver alarm mode setting

**Vibration mode setting:** Click the left button, the screen displays the number 000001, and a small icon appears. Press the right button to confirm, and the system will automatically return to the main interface, and the setting will be finished.

**Temperature and humidity sensor:** Left button, Right button

### Sound mode setting:

Press the left button twice, the number 000002 will be displayed on the screen, and a small icon of Celsius will appear. Press the right button to confirm, and the system will automatically return to the main interface, and the setting will be finished.

**Vibration plus sound mode setting:** Press the left button three times, the number 000003 will be displayed on the screen, and a small icon of Celsius will appear. Press the right button to confirm, and the system will automatically return to the main interface, and the setting will be finished.

### Temperature display mode

**Fahrenheit display:** Press the left button four times, the number 000004 will be displayed on the screen, and a small Fahrenheit icon will appear. Press the right button to confirm, and the system will automatically return to the main interface, and the setting will be finished.

**Celsius display:** Press the left button four times, the number 000004 will be displayed on the screen, and a small icon of Celsius will appear. Press the right button to confirm, and the system will automatically return to the main interface, and the setting will be finished.

### Use of urine detection module

Open the button of urine detection module, and buckle the detection module on underwear along the edge of underwear.

### Alarm prompt

When the system gives an alarm, a small icon appears. The alarm vibrates or sounds or vibrates + sounds according to the alarm mode set by the user. The user presses any key to cancel the alarm, and the alarm icon disappears and returns to normal.

### Product charging

Put the receiver and transmitter into the charging box, and plug in USB for charging until the receiver battery is fully charged. When the indicator light of the transmitter turns from red to green, the charging is finished.

### Matters needing attention

1. When using the receiver's temperature and humidity function, the receiver shall not contact or be placed in a special environment such as a pocket, and the hole position of the temperature and humidity sensor shall not be blocked. The receiver's temperature and humidity function is invalid during charging.

2. The product is charged by standard DC5V.

3. After charging, the receiver can be turned off when the product is not in use to save power consumption.

### Importance

It takes at least one week for parents to fully wake up their children after they fall asleep for about one to two hours. And the alarm will help wake up the children who sleep too well. By taking a nap during the day, make sure that the child will not be exhausted when sleeping at night, which will help the alarm to wake up the child. When you hear the alarm every night, remind your child to stop urinating and going to the toilet. Before going to bed at night, it is not necessary to limit children's liquid intake.

### Importance

In the first few weeks, when the alarm sounds, the child may be woken up by the alarm, so the child needs the help of parents: wake up the child and let him go to the toilet. The process of children's participation is indispensable for their success. Don't unplug the alarm for your child. It's better you're your child to notice that the alarm sounds and remove or disconnect the alarm by himself. Parents need to help the child to go to the bathroom to discharge urine. In the first one to two weeks, children may be completely wet in bed, but parents still need to continue to emphasize the importance of going to the toilet and encourage them. Ask the children if they remember the alarm and what they did the next day.

### Importance

Parents' participation is also essential for the success of this program. In the first few weeks, children need parents' help and encouragement. This plan may be slow and frustrating, but parents insist on using the alarm every night, and the alarm can sound normally during every training course, so parents should help to wake up their children. You need to continue using the alarm for 3 to 4 weeks, and make sure that your child will not release after the last alarm. Recurrence refers to a child's continuous wet urine after one or more months. If this happens, please start using the alarm again immediately, so that the recurrence interval will become longer and longer.

### Plan

After the alarm sounds, reconnect the alarm to the child and put on a new pair of underwear. Use an all-night light in the child's room, which will help the child wake up more easily when the alarm sounds and find the way to the bathroom. Be sure to praise your children every time they spend a dry night or notice the alarm. It is also important not to scold children because they don't notice the alarm sound, because it takes some time to change their behavior. In addition, it is helpful to use the progress chart so that children can participate in the progress of the plan.

### Maintenance/cleaning

Remember to clean the sensor clip after every wet part. If necessary, clean the alarm once and for all. Do not immerse the alarm body in water, because it will damage the internal parts, and the sensor clip can be washed in water. Always check the battery to ensure that the alarm is still working. This can be checked by inserting a damp cloth in the middle of the clip. When the alarm is not used for a long time, please take out the battery. The alarm of our company is designed for a single user. If you want another child to use the alarm, please contact to buy another alarm.

### Guarantee

The warranty period of the wearable alarm you purchased is 30 days for defects in materials and processes of the manufacturer, and the warranty period does not include damages caused by misuse or overuse. The functional shelf life is 6 months. In case of man-made damage, our company will charge for repair or replacement of components within the warranty period according to its discretion, and the components must be returned at the expense of customers. If the components are not purchased directly from our company, the customer shall provide proof of purchase, such as sales invoice receipt or invalid cheque.

**Warning: After use, please open the transmitter clip and wipe it with dry paper towel before use.**

# 尿液报警器使用说明

### 产品组成

尿液报警器由三个部分构成:

- 发射器 (尿液检测):** 检测尿液通过无线方式发送报警信息给接收器
- 接收器:** 接收器用于接收发射器报警信息, 通过震动或者声音方式通知用户, 带有温湿度检测功能, 用于当前环境温度湿度检测。
- 充电盒 (收纳盒):** 用于发射器, 接收器的充电。不充电时盖上盖子后方使用户收纳, 携带。

### 开关机

将开关拨到右边接收器开机, 拨到左边接收器关机, 发射器默认一直开机。

### 接收器报警模式设置

**震动模式设置:** 按一下左边按钮, 屏幕显示数字000001, 出现小图标, 按右键确认, 系统自动返回主界面, 设置结束

**震动加声音模式设置:** 按三下左边按钮, 屏幕显示数字000003, 出现小图标, 按右键确认, 系统自动返回主界面, 设置结束

### 声音模式设置:

按两下左边按钮, 屏幕显示数字000002, 出现小图标, 按右键确认, 系统自动返回主界面, 设置结束

**震动加声音模式设置:** 按三下左边按钮, 屏幕显示数字000003, 出现小图标, 按右键确认, 系统自动返回主界面, 设置结束

### 温度显示模式设置

**华氏度显示:** 按四下左边按钮, 屏幕显示数字000004, 温度单位出现华氏度, 小图标, 按右键确认, 系统自动返回主界面, 设置结束

**摄氏度显示:** 按五下左边按钮, 屏幕显示数字000005, 温度单位出现摄氏度, 小图标, 按右键确认, 系统自动返回主界面, 设置结束

### 尿液检测模块使用

将尿液检测模块扣子撑开, 沿着内裤边沿将检测模块扣在内裤上。

### 报警提示

当系统出现报警时, 出现小图标, 报警按用户设置的报警模式震动或者声音或者震动+声音, 用户按任意键报警取消, 报警图标消失, 报警器恢复正常。

### 产品充电

将接收器, 发射器放入充电盒, 插入USB充电直到接收器电池满格充电结束当发射器指示灯由红色绿色时充电结束。

### 注意事项

1. 使用接收器温度湿度功能时接收器不得接触或放置于如口袋等特殊环境, 不得将温度传感器孔位遮挡, 接收器在充电过程中温度湿度功能无效。

2. 产品充电采用标准DC5V供电。

3. 充电完成后, 产品不使用时可将接收器关机以节省电能消耗。

### 产品介绍

**重要**

在孩子入睡大约1至2个小时, 家长想要完全弄醒孩子, 至少需要1个星期。而报警器则会帮助入睡的孩子不会被叫醒。通过白天让孩子小便一会, 确保孩子在晚上睡觉前不会憋尿, 这样将会有助于报警器帮助孩子叫醒。

每天晚上要提醒你的孩子, 当听到报警声音时, 须停止排尿并上厕所。

在晚上上床睡觉前, 没必要限制液体的摄入量。

**重要**

在最初的几周里, 当报警器响起时孩子自己可能不会被报警器叫醒, 所以孩子需要家长的帮助: 叫醒孩子并上厕所。孩子参与的进程是孩子取得成功不可缺少的。不要为孩子按下报警器, 让孩子自己察觉报警器响起并自己取下或断开报警器为更好, 家长需要帮助孩子上厕所并排尿。在最初的一到两周里, 孩子可能会在床上完全尿湿但家长仍需要继续强调上厕所的重要性并且鼓励他们。问问孩子第二天是否记得报警器响起和他们做了些什么。

### 重要

家长的参与对于这个计划的成功也是必不可少的。在最初的几周里, 孩子需要家长的帮助和鼓励。这个计划可能缓慢和沮丧的, 但家长坚持下去每天使用报警器, 每次训练过程报警器都能正常响起, 家长要帮助孩子叫醒孩子。

你需要继续使用报警器3至4周, 亦确保孩子在最后一次报警后不会复发。复发是指孩子在一个月或更多月之后又连续尿床。如果这种情况发生, 请立刻开始再次使用报警器, 这样复发的间隔将会变得越来越长。

### 计划

在报警器发生响声后, 要给孩子重新连接报警器, 同时要给孩子换上一条新的内裤。 在孩子的房间使用一个通宵灯, 这样有助于孩子在报警器响起时更容易醒来, 并且能够找到去卫生间的道路。 每次你的孩子过一个干燥的夜晚或察觉到报警声, 一定要表扬他们。同样重要的是不要惩罚孩子因为没有察觉到报警音而责骂他们, 因为改变孩子的行为要在第一时间。此外, 使用进度图是很有帮助的, 以便孩子能参与到计划的进展中。

### 保养/清洁

在每次有尿湿部分后, 记住要清理传感器夹子。如果有需要的话, 可一并擦干净报警器。不要将报警器本体浸在水里, 因为这样会损坏内部零件。传感器夹子可在水里冲洗。 一定要经常检查电池, 以确保报警器仍在工作。这可以通过在夹子中间插入一块湿布来检查。当很长时间不使用报警器时, 请取出电池。 本公司报警器是为单个用户设计的, 如果你想另一个孩子使用报警器, 请联系购买另外一个报警器。

### 保证书

您购买的可穿戴式报警器对于制造商在材料和工艺上的缺陷保质期为30天, 保质不包括误用或过度使用而导致的损坏。功能保质期为6个月。 人为损坏, 本公司将依据自由决定权在保质期内收费进行修理或更换元件, 元件须由客户付费返回。如果元件不是直接从本公司购买的, 客户需提供购买证明, 如销售发票或收据或作废的支票。

**警告: 使用中报警后, 请将发射器夹子打开并用干爽的纸巾擦干净, 方可使用。**

## FCC Information

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules.

These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates,

uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference

to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does

cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is

encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) This device may not cause harmful interference, and
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

**This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment .The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement.**